
       

Generalforsamling tirsdag den 25. april 2023 kl. 1900. 
 

Fremmødte ca. 26 personer incl. bestyrelse og personale (afbud JC). 
 

1. Valg af dirigent. 
Fmd. bød velkommen og på bestyrelsens forslag blev Mogens 

Jappe valgt som dirigent. Han kunne konstatere, at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet og beslutningsdygtig. 

 
2. Bestyrelsens beretning. 

Vi har i årets løb afholdt 11 bestyrelsesmøder og en del arbejds-
møder. 

Vi fik tilladelse til en ny skyllevandsledning på 1,5 km på 

Stolpegårdens mark med udløb i Køge Bugt, vi fik tilladelse til 
blødgøringsanlæg, vi fik flyttet generatoren, så vi undgik 

tilbygning, det nye anlæg installeres i det tidligere generatorrum, 
en saltsilo blev leveret den 19/4-2023, så nu mangler vi kun rør 

og ledninger. 
Vi forventer anlægget taget i brug hen over sommeren, så 

andelshaverne i stedet for en hårdhed på mellem 18 og 22 
kommer ned på mellem 9 og 11. 

BNBO projektet er sat på stand by indtil kommunen fremsender 
korrekte opmålinger. 

Der er taget prøver for PFAS i boringerne, og alle var uden PFAS. 
Vi har med en dykker rengjort og efterset de to rentvands-

beholdere, og de var i fin stand. 
Vi har en boring beliggende i Natura 2000 området, som 

kommunen ønskede fjernet. Vi har fået anvist et stykke 

kommunal jord, hvor vi i 2023 skal slå en ny boring. 
Vi har haft en tilgang på 52 nye andelshavere til i alt 2553. 

Vandforbruget var i 2022 på 201366 m3 mod 196909 m3 i 2021. 
 

Til sidst vil jeg gerne takke bestyrelsen og personalet for et godt 
og positivt samarbejde. 

 
Efter enkelte opklarende spørgsmål, bl.a. om indkaldelsen til 

generalforsamlingen, og orientering til medlemmerne om 
igangsætning af kalkanlægget, kunne beretningen tages til 

efterretning. 
 

3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse. 
Statsaut. revisor Leo Kjeldsmark gennemgik det omdelte 

regnskab, og efter opklarende spørgsmål blev det godkendt.  

 



 

4. Budgetter for 2034-24 forelægges til godkendelse og 

orientering om overslag for 2025-26 og 27. 
Nfmd. Nils Høj fremlagde budgetterne og oplyste, at de er 

udformet i forventning af, at blødgøringsanlægget skal afregnes 
over sidste halvdel af 2023 og videre frem. 

Godkendt uden bemærkninger. 
 

5. Indkomne forslag, ingen. 
 

6. Valg af formand. 
Genvalg af Børge Larsen. 

 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

Genvalg af Georg Vad-Nielsen, Birger Andreasen og Vichy 
Løvskjold. 

 

8. Valg af registreret eller statsaut. revisor. 
Genvalg af statsaut. revisor Leo Kjeldsmark. 

 
9. Eventuelt, alm. hyggesnak. Vedr. indkaldelse til 

generalforsamlingen havde Stevnsbladet glemt at bringe 
annoncen. 

 
Dirigenten afsluttede og takkede for god ro og orden. 

Fmd. takkede dirigenten for god ledelse, og forsamlingen for en god 
generalforsamling. 

 
 

Mogens Jappe    Georg Vad-Nielsen 
Dirigent    Referent 

 

 


